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Op 15 april 2024 stelde I. Coenradie (Leefbaar Rotterdam) ons schriftelijke vragen over
onveiligheid op het Samuel Esmeijerplein. '

Inleidend wordt gesteld:
"Leefbaar Rotterdam heeft de afgelopen tijd negatieve signalen ontvangen van bewoners
en winkelend publiek omtrent de veiligheid op het Samuel Esmeijerplein in Het Lage Land.
Met name in de avonduren gebeuren zou het de verkeerde kant op gaan. Zo hangen er dan
veel 'jongeren' die voor een onprettige sfeer zorgen, zo stellen bewoners. Daarnaast
zouden er ook verslaafden rondhangen om te bedelen. Deze signalen kregen wij onder
meer tijdens onze Burgemeesterstour. Ons viel toen ook op dat meerdere ruiten van
winkeliers vernield waren. Bewoners vragen om hele basale zaken; een fatsoenlijke
opvoeding van 'jongeren', zichtbare handhaving die ingrijpt wanneer het nodig is en
voorzieningen voor de jeugd zodat zij niet rond het plein hangen. De overheid kan niet
alles oplossen, maar kan op zijn minst ervoor zorgen dat bewoners op een prettige manier
's avonds hun boodschappen doen."

Hieronder volgen de vragen en onze beantwoording:

Vraag 1:
Erkent het college de signalen van overlast, bijvoorbeeld van verslaafden en
jongeren (en dan met name's avonds)? Zo ja, welk beeld heeft het college van dit
gebied? Zo nee, is het college bereid om de wijkraad, ondernemers, omwonenden en
winkelend publiek te betrekken bij een veiligheidsscan?

Antwoord:
Er zijn incidentele signalen van overlast op verschillende momenten geweest. Hierin is
geen trend te herkennen. De signalen hadden betrekking op overlast door mensen uit
omliggende instellingen voor bijzondere doelgroepen. Hierop zijn maatregelen getroffen
door inzet van politie en Toezicht & Handhaving op het Samuel Esmeijerplein. Tevens
hebben er gesprekken plaatsgevonden met de betreffende instellingen. Deze inzet blijft
gericht plaatsvinden. Er zijn geen meldingen bekend van overlast door jongeren.
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Vraag2:
In het wijkakkoord van de wijkraad Het Lage Land-Prinsenland-'s-Gravenland lezen
wij dat de cijfers rondom overlast en drugsoverlast rond de 5% liggen (cijfers uit
2021). Is er inmiddels een update van deze cijfers? Hoe liggen deze verhoudingen nu?
Hoe verhouden deze zich tot de rest van Prins-Alexander?

Antwoord:
In het recent gepubliceerde wijkprofiel zijn de volgende cijfers verschenen ten aanzien
van ervaren drugsoverlast en overlast door jongeren. Deze worden afgezet tegen het
wijkprofiel uit 2022 dat gebaseerd is op de cijfers uit 2021.

Ervaren drugsoverlast
2022 2024

Het Lage Land 5% 6%
Prins Alexander 8% 7%

Ervaren overlast door jongeren
2022 2024

Het Lage Land 5% 5%
Prins Alexander 10% 8%

Vraag 3:
Hoeveel meldingen rondom veiligheid en overlast zijn er de afgelopen tijd over het
Samuel Esmeijerplein binnengekomen?

Antwoord:
Het aantal overlastmeldingen is 0.

Vraag 4:
Wat is het perspectief voor jongeren in de wijk? Kunnen zij ergens terecht of zijn zij
enkel aangewezen tot het hangen op pleintjes?Wordt er gewerkt aan een beter
perspectief, bijvoorbeeld qua jongerenvoorzieningen? Laatstgenoemde is ook als
'zwakte' genoemde in het wijkkoord van de wijkraad Het Lage Land-Prinsenland-'s
Gravenland.

Antwoord:
In het jaaractieplan van de wijkraad Het Lage Land, Prinsenland en 's-Gravenland wordt
dit thema in acties uitgewerkt. In samenspraak met de wijkraad wordt gewerkt aan
voorzieningen/activiteiten voor jongeren. De inspraak van jongeren is een centraal thema
om aan te sluiten bij hun wensen en behoeften.

Vraag 5:
Hoeveel handhavingsacties zijn er de afgelopen tijd geweest op het Samuel
Esmeijerplein? Zijn daar ook bepaalde zaken aangetroffen, zoals wapens, opvallende
hoeveelheden cashgeld of andere noemenswaardige zaken?
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Antwoord:
Het Samuel Esmeijerplein wordt door Toezicht en Handhaving structureel in de
surveillances meegenomen. Daarbij zijn geen opvallende zaken aangetroffen.

Vraag 6:
In hoeverre worden op deze plek ook pleinstewards ingezet? Zo nee, is men wel
bereid om te onderzoeken in hoeverre deze op het Samuel Esmeijerplein nodig zijn?

Antwoord:
Pleinstewards worden niet ingezet. Er is op basis van het gegeven dat er geen meldingen
zijn of signalen van de politie en Toezicht en Handhaving over het plein geen aanleiding
om dit te doen. Mocht er in de toekomst aanleiding zijn dan is het college bereid
pleinstewards in te zetten.

Vraag 7:
Welke andere mogelijkheden ziet het college nog om de sociale en fysieke veiligheid
- met name's avonds - op het Samuel Esmeijerplein te verbeteren? Is men bereid om
hier eventueel input van de genoemde stakeholders bij vraag 1 op te halen?

Antwoord:
Om gericht te verbeteren is de input van de genoemde partijen onmisbaar. Daarom wordt
in de maanden mei en juni wekelijks een dagdeel de mobiele wijkhub geplaatst op het
Samuel Esmeijerplein, met als doel deze input op te halen.

Burgemeester en wethouders van Rotterdam,

De secretaris De burgemeester,

J.H. Meijer, L.s. A. Aboutaleb




